

Welcome to the 10,500 weekly Global Prayer Connect. Because many of you have recently been added to our email list, I would like to provide a description of our purpose and format for these weekly meetings.

The Global Prayer Connect provides for our partners a weekly update on the progress of the 10,500 Mandate. It also brings together the unity of our global intercessors through weekly prayer focus and fellowship.

The weekly meetings will usually have the following:

1. Update and announcements of key events.
2. Sharing of messages related to 10,500 Market Place Mandate and End-Time Kingdom preparation.
3. Live intercession fellowship over our weekly prayer focus.

We connect through conference-bridge (for North America) and Skype (for Asia, Oceania, & Europe). We also provide recordings on a weekly basis.

We dedicate significant priority to Global Prayer Connect because it plays a critical role in building the spiritual foundation of the “10,000” economic network. We invite you to use the Global Prayer Connect as a primary window to partner with us in the 10,500 call, in building the End-Time “ark.”

歡迎您參加 10,500 每週一次的“全球禱告連結”。由於你們很多位都是最近剛剛加入我們的電郵網絡，所以我希望就我們這樣每週一次的會議目的及形式提供一個說明。

“全球禱告連結”為我們的合作夥伴們就 10,500 大任進展情況提供每週一次的最新報告，同時透過每週的禱告焦點（重點）和團契（交通），在全球代禱者中間帶下合一。

每週一次的會議通常包括內容如下：

1. 近況及主要事件的報告
2. 與 10,500 職場大任以及末日國度預備有關的信息分享
3. 圍繞每週禱告焦點進行的現場代禱團契（交通）

我們會議連接的方式是使用電話會議橋（北美）和 Skype（亞洲，大洋洲，與歐洲），並且我們還於每週提供錄音檔案。

我們將“全球禱告連結”置於重要的優先地位，因為它對於“10,000”經濟網絡的屬靈根基的建造起著關鍵的作用。我們邀請您使用“全球禱告連結”作為主要窗口，與我們一同回應 10500 呼召、建造末日“方舟”。